
Besluitenlijst Commissievergadering Ruimte, Economie en Financiën
Datum 15-09-2022
Tijd 19:30 - 22:30
Locatie Gemeentehuis Maashorst
Voorzitter Maurits van den Bosch
Aanwezigen Deelnemers

Gerhard Benneker (Voor de Dorpen), Janco Bethlehem (Forum voor 
Democratie), Jens Bos (Jong Maashorst), Ron Commandeur (Forum voor 
Democratie), Bern Derks (CDA_, Ruud Geerders (Gewoon Uden), Egbert van 
Hout (UdenPlusLanderd), Cock de Jong (PRO), Bas Keijzer (Maashorst 
Vooruit), Cees Keizer (UdenPlusLanderd), Genoveef Lukassen (GroenLinks), 
Ben Maathuis (Voor de Dorpen), Jurgen Minten (CDA), Maarten Prinssen 
(VVD), Mike de Ridder (Gewoon Uden), Ton Segers (SP), Werner Snoeks (SP), 
Dennis van Tiel (Jong Maashorst), Theo de Veer (Maashorst Vooruit), Davy 
van der Ven (Voor de Dorpen), Ton de Vroomen (VVD), Roel Wittenberg (Jong 
Maashorst) en Quintin van Zuijlen (GroenLinks)
College: burgemeester Rüpp, wethouders Van den Broek, Van Heeswijk, Van 
den Heuvel en Van Lankvelt 
Ambtelijke organisatie: mevrouw Van der Burgt, de heer De Graaf en de heer 
Hövels
 

1 Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering van de Commissie Ruimte, Economie en 
Financiën van 15 september 2022 om 19.30 uur en heet de aanwezigen 
welkom. 

De voorzitter deelt mee dat er een bericht van verhindering is van Mara Slegers 
Maashorst Vooruit). 

Er zijn geen mededelingen.

2 Vaststelling agenda
De voorzitter concludeert dat agendapunt 8a geen bespreking behoeft. In 
verband met de latere aanwezigheid van burgemeester Rüpp stelt de voorzitter 
voor agendapunt 8e na agendapunt 8f te behandelen. Met inachtneming van 
het bovenstaande wordt de agenda gewijzigd vastgesteld. 

3 Spreekrecht niet geagendeerde onderwerpen
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Sofie Rammers en Julian van Sleeuwen spreken in over hun ideeën voor een 
urbanpark met pumptrackbaan aan de Boekelsedijk in Zeeland. Daarnaast 
overhandigen zij handtekeningen van degenen die dit idee ondersteunen aan 
de voorzitter. 

De voorzitter schorst de vergadering van 19.50 tot 19.52 uur. 

4 Vaststelling conceptbesluitenlijst commissievergadering REF d.d. 4 en 7 juli 
2022
De commissie stelt de besluitenlijsten van de vorige vergaderingen vast.

5 Openstaande toezeggingen en moties
Wethouder Van Lankvelt merkt naar aanleiding van toezegging nummer 43 op 
dat hij dit onderwerp de volgende dag na de commissievergadering van 16 juni 
2022 bij Area onder de aandacht heeft gebracht. Deze toezegging is hiermee 
afgedaan. De heer Prinssen (VVD) merkt over toezegging 52 op dat hij 
agendering voor het presidium van 17 oktober 2022 heel laat vindt. Hij 
verzoekt om dit te versnellen en eventueel op afzonderlijke projecten eerder re 
antwoorden. De commissie stelt het overzicht met toezeggingen met 
inachtneming van het bovenstaande vast. 

Wethouder Van Lankvelt merkt bij motie 4 op dat de termijn van 30 september 
2022 niet kan worden nagekomen. De wethouder vraagt uitstel tot 31 
december 2022. De commissie stemt hiermee in en stelt met inachtneming 
hiervan het overzicht met moties vast.

6 Rondvraag
De heer Geerders (Gewoon Uden) stelt vragen over de gevolgde procedure/ 
dienstverlening rondom het kappen van bomen. Wethouders Van den Broek en 
Van den Heuvel beantwoorden de vragen. 

De heer Geerders (Gewoon Uden) stelt vragen over een verzoek van BSOB aan 
inwoners om nadere informatie te verstrekken oven hun woning. Wethouder 
Van Heeswijk beantwoordt de vragen. De heer Keizer (UdenPlusLanderd) en de 
heer Minten (CDA) hebben aanvullende vragen. De wethouder beantwoordt de 
vragen. 

De heer Minten (CDA) heeft vragen over de toegankelijkheid van het 
gemeentehuis. Burgemeester Rüpp beantwoordt de vragen en zegt toe om zo 
snel mogelijk met de werkgroep toegankelijkheid om de tafel te gaan zitten 
om met elkaar een inventarisatie te maken wat is afgesproken, wat ermee is 
gedaan, kunnen we dat herstellen en wat kost dat.
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De heer Prinssen (VVD) heeft een aanvullende vraag over de afsluitbaarheid van 
de raadzaal. Burgemeester Rüpp antwoordt dat hij zal nagaan gaan wat in het 
verleden over het afsluitbaar maken van de raad is afgesproken. Over de 
hoogte van de balie antwoordt burgemeester Rüpp dat dit meegenomen wordt 
in een heroverweging waarbij aspecten als veiligheid van de medewerkers en 
financiële middelen ook meegenomen worden.

 7 Beeldvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken
Er zijn geen stukken geagendeerd ter beeldvormende bespreking. 

8 Oordeelsvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken

8.a Raadsvoorstel Vaststelling bestemmingsplan "Puttelaar 37, Zeeland"
Dit voorzitter heeft bij de vaststelling van de agenda (agendapunt 2) 
geconcludeerd dat over dit voorstel niet wordt beraadslaagd. De voorzitter 
concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 22 september 
2022 kan.  

8.b Raadsvoorstel Verordening Uitvoering en Handhaving Omgevingsrecht 
gemeente Maashorst
De heer Geerders (Gewoon Uden) en de heer De Jong (PRO) hebben vragen. 
Wethouder Van Lankvelt en de heer De Graaf beantwoorden de vragen. 

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 22 
september 2022 kan.  

8.c Raadsvoorstel Harmonisatie 'Verordening Starterslening 2021' naar 
'Verordening starterslening 2022' voor de gemeente Maashorst
De heren Van der Ven (Voor de Dorpen), Snoeks (SP), Van Zuijlen (GroenLinks), 
Keijzer (Maashorst Vooruit), Geurts van Kessel (CDA), Geerders (Gewoon Uden), 
Bos (Jong Maashorst), De Jong (PRO), Bethlehem (Forum voor Democratie) en 
mevrouw Lukassen (GroenLinks) hebben vragen. Wethouder Van Lankvelt en 
mevrouw Van der Burgt beantwoorden de vragen. Wethouder Van Lankvelt zegt 
naar aanleiding van de vraag van de heer Geerders (Gewoon Uden) toe dat hij 
zal nagaan of de termijn van acht weken als genoemd in artikel 5, lid 6, van de 
verordening kan worden teruggebracht naar drie weken.  

De voorzitter concludeert naar aanleiding van de openstaande vraag van de 
heer Geerders (Gewoon Uden) dat dit voorstel als bespreekstuk naar de raad 
van 22 september 2022 kan.  
 

8.d Raadsvoorstel Kredietvoorstel monitoring effecten Aldi Reek
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De heren Benneker (Voor de Dorpen), Segers (SP), Van Hout (UdenPlusLanderd), 
Wittenberg (jong Maashorst), Keijzer (Maashorst Vooruit), De Jong (PRO), 
Geerders (Gewoon Uden) en Derks (CDA) hebben vragen. Wethouder Van 
Lankvelt en de heer Hövels beantwoorden de vragen.  

De voorzitter concludeert dat dit voorstel op verzoek van de heer Geerders 
(Gewoon Uden) als bespreekstuk naar de raad van 22 september 2022 kan.  

8.e Raadsvoorstel Beleidsplan Gladheidsbestrijding 2022-2027
De heren Van der Ven (Voor de Dorpen) en Wittenberg (Jong Maashorst) 
hebben vragen. Wethouder Van den Broek beantwoordt de vragen. 

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 22 
september 2022 kan.  

8.f Raadsvoorstel Begrotingswijziging crisisnoodopvang (CNO) voor asielzoekers 
aan Boekelsedijk 3 te Zeeland
De heren Snoeks (SP), Maathuis (Voor de Dorpen), De Vroomen (VVD) en Bos 
(Jong Maashorst) en Commandeur (Forum voor Democratie) hebben vragen. De 
heer De Vroomen (VVD) merkt op dat bijlage 3 onleesbaar is met 74 pagina’s. 
Burgemeester Rüpp zegt toe een gewijzigde bijlage aan het voorstel toe te 
laten voegen.    

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 22 
september 2022 kan.  

9 Mededelingen door de gemeentelijke vertegenwoordigers in 
samenwerkingsverbanden
Er zijn geen mededelingen.
 

10 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.55 uur. 


